
Protokół nr V/07 
 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 23 lutego 2007 r. 

w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 10 00 otworzył obrady V sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył  ,iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych ,co wobec  ustawowego składu Rady wynoszącego   15 
osób  stanowi quorum  pozwalające na podejmowanie prawomocnych   decyzji i uchwał .  
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójt Jerzy 
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch , Sekretarz Gminy Danuta Żygadło i sołtysi . 
Z gości zaproszonych w posiedzeniu udział wzięła Danuta Ankutowicz Dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim .  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .  
Protokół nr IV/07 z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . 
Porządek obrad radni otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji , który przedstawiał 
się następująco : 
1.Sprawy regulaminowe  
   - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
  - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
  - zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad  
  - zatwierdzenie  porządku obrad  
2.Interpelacje radnych 
3.Stan bezrobocia na terenie gminy  
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
4.Podjęcie uchwały o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia Barzkowice  
5.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do reprezentowania Gminy Stargard Szczeciński  
   na Walnym Zgromadzeniu Komunalnego Związku Celowego Gmin Pomorza Zachodniego  
   „ Pomerania „   
6.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz  
   otrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2006 r.  
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  
7.Analiza wykorzystanych środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2006  
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
8.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2006 
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
9.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pochodzących z funduszy Unii  
   Europejskiej  
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
10.Informacja Wójta Gminy na temat wpływów do budżetu gminy środków z tytułu opłat 
     adiacenckich i planistycznych 
     Opinia Komisji Rewizyjnej    
11.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym  
12.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym  
13.Odpowiedzi na interpelacje radnych   
14.Wolne wnioski i pytania 
15.Sprawy różne  
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16.Ustalenie terminu następnej sesji  
17.Zamknięcie obrad  sesji   
Przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad V sesji 
Rady Gminy dwóch dodatkowych projektów uchwał jako pkt 6 i 7 , a mianowicie :  
6.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienia do Stowarzyszenia  
7.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia rekomendacji do reprezentowania Gminy Stargard 
Szczeciński w Stowarzyszeniu . 
Wójt Gminy poinformował radę dlaczego prosi o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 
dodatkowych projektów uchwał , a wiąże to się z zakwalifikowaniem  wniosku do 
dofinansowania  w ramach Schematu II Pilotażowego Programu LEADER + . 
Rada Gminy  w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania – 15 głosami 
„za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – przyjęła wniosek o zmianę porządku 
obrad.  
Przewodniczący Rady stwierdził  , że proponowaną zmianę porządku przyjęto jednogłośnie i  
ostateczna wersja porządku obrad przedstawia się w brzmieniu jak niżej :  
   - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
1.Sprawy regulaminowe : 
  - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
  - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
  - zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad  
  - zatwierdzenie  porządku obrad  
2.Interpelacje radnych 
3.Stan bezrobocia na terenie gminy  
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
4.Podjęcie uchwały o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia Barzkowice  
5.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do reprezentowania Gminy Stargard Szczeciński  
   na Walnym Zgromadzeniu Komunalnego Związku Celowego Gmin Pomorza Zachodniego  
   „ Pomerania „  
6.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Stowarzyszenia  
7.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia rekomendacji do reprezentowania Gminy Stargard  
  Szczeciński w Stowarzyszeniu  
8.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz  
   otrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w 2006 r.  
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  
9.Analiza wykorzystanych środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2006  
   Opinia Komisji Rewizyjnej  
10.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2006 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
11.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pochodzących z funduszy Unii  
     Europejskiej  
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
12.Informacja Wójta Gminy na temat wpływów do budżetu gminy środków z tytułu opłat 
     adiacenckich i planistycznych 
     Opinia Komisji Rewizyjnej    
13.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym  
14.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym  
15.Odpowiedzi na interpelacje radnych   
16.Wolne wnioski i pytania 
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17.Sprawy różne  
18.Ustalenie terminu następnej sesji  
19.Zamknięcie obrad  sesji   
 
Ad.1 
Jak wyżej. 
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone .  
Ad.3 
Barbara Ankutowicz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim 
przedstawiła informację  o stanie bezrobocia w Powiecie Stargardzkim w okresie styczeń-
grudzień 2006 r. , a następnie taką samą informację dotyczącą Gminy Stargard Szczeciński . 
Informacja została zaprezentowana za pomocą slajdów .  
Ponadto Dyrektor Barbara Ankutowicz udzieliła odpowiedzi na pytania kierowane przez 
radnych jak również poinformował co się obecnie dzieje w sprawie fabryki BRIDGESTONE. 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Elżbieta Kucaj przedstawiła opinię 
komisji  w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację nt. – Stanu bezrobocia na 
terenie Gminy Stargard Szczeciński w okresie styczeń-grudzień 2006 r.- przedstawioną i 
dokładnie omówioną przez Konrada Cybulskiego Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu 
Pracy w Stargardzie Szczecińskim . 
Przewodniczący rady podziękował za udział w posiedzeniu i przedstawieniu informacji przez  
Barbarę Ankutowicz i ogłosił 15 minutową przerwę . 
Przewodniczący rady przystępując do realizacji dalszego porządku obrad  przypomniał ,że 
podjęcie uchwał odbędzie się według przyjętej zasady  , ze strony komisji uwag nie było do  
projektów uchwał . 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr V/24/07  o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia 
Barzkowice . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych – 13 głosami „za” , „przeciw” 0 i 2 głosami „ 
wstrzymującymi się „ 0 – podjęła uchwałę Nr V/24/07 o zamiarze likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Pęzinie Filia Barzkowice , która stanowi załącznik  nr 3 do niniejszego 
protokołu .  
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr V/25/07 w sprawie upoważnienia do reprezentowania Gminy 
Stargard Szczeciński na Walnym Zgromadzeniu Komunalnego Związku Celowego 
Gmin Pomorza Zachodniego „ Pomerania „ . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące 
się „ 0 – podjęła uchwałę Nr V/25/07 w sprawie upoważnienia do reprezentowania Gminy 
Stargard Szczeciński na Walnym Zgromadzeniu Komunalnego Zawiązku Celowego Gmin 
Pomorza Zachodniego „ Pomerania „ , która stanowi załącznik nr 4 do protokołu .  
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr V/26/07 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 
Stowarzyszenia . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
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Rada Gminy w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące 
się „ 0 – podjęła uchwałę Nr V/26/07 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 
Stowarzyszenia , która stanowi załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr V/27/07 w sprawie udzielenia rekomendacji do reprezentowania 
Gminy Stargard Szczeciński w Stowarzyszeniu .  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące 
się „ 0 – podjęła uchwałę Nr V/27/07 w sprawie udzielenia rekomendacji do reprezentowania 
Gminy Stargard Szczeciński w Stowarzyszeniu , która stanowi załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.8 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Daniel Wilk omówił 
informację na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz informację na temat 
utrzymania gminnych obiektów użyteczności publicznej i przedstawił opinię komisji do tego 
tematu :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu przyjęła przedstawione informacje i 
pozytywnie zaopiniowała gospodarowanie nieruchomościami oraz utrzymanie gminnych 
obiektów urządzeń użyteczności publicznej w 2006 roku . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.9 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do 
omawianego na posiedzeniu tematu dotyczącego wykorzystanych środków finansowych 
przez Rady Sołeckie za rok 2006 . 
Komisja Rewizyjna przyjęła informację dotyczącą wykorzystania środków finansowych przez 
Rady Sołeckie w roku 2006 , nie zgłaszając uwag . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.10  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do tematu 
dotyczącego analizy przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2006 , którym to 
komisja zajmowała się na swoim posiedzeniu .  
Komisja Rewizyjna przyjęła bez uwag  informację o dotacjach udzielanych z budżetu gminy 
Stargard Szczeciński w 2006 r. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.11 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do 
informacji   Wójta  Gminy Stargard Szczeciński  z wykorzystania środków pomocowych w 
2006 roku  , którą to komisja omawiała  na swoim posiedzeniu  . 
Komisja Rewizyjna przedstawioną informację przyjęła . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.12 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji do tematu 
dotyczącego  wpływów do budżetu gminy środków z tytułu opłat adiacenckich i 
planistycznych  , a mianowicie :  
Komisja  Rewizyjna przyjęła informację na temat wpływów do budżetu gminy środków  z 
tytułu opłat planistycznych i adiacenckich , bez uwag.  
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.1 
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Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedłożył Radzie informację nt. swojej działalności w 
okresie międzysesyjnym , a mianowicie : 
Zarządzeniem Nr 13/07 z dnia 29 stycznia 2007 r. ustalono układ wykonawczy budżetu do 
uchwały Nr IV/22/07 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 26 stycznia 2007 r. poprzez :  
1.W dziale 750-Administaracja publiczna , paragrafie 6050- Wydatki inwestycyjne jednostek 
budżetowych zwiększono wydatki o kwotę 95 170 zł , 
2.W dziale 801-Oświata i wychowanie , paragrafie 6050 –Wydatki inwestycyjne jednostek 
budżetowych zwiększono wydatki o kwotę 81 700 zł  
Zmiany dochodów i wydatków budżetowych dokonane w układzie wykonawczym , powodują 
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy . 
Zarządzeniem Nr 14/07 z dnia  31 stycznia 2007 r. dokonano zmian w budżecie gminy na 
2007 r. oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez : 
1.Zmniejszenie i zwiększenie wydatków w budżecie gminy , związanych z realizacją zadań 
własnych o kwotę 8 449 zł . 
Zmiany dotyczą planu finansowego Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej ; 
- działu 851 –Ochrona Zdrowia , rozdziału – przeciwdziałania alkoholizmowi – zmniejszenie 
i zwiększenia wydatków o kwotę 8 228 zł , 
- działu 852 –Pomoc społeczna , rozdział 85 219 – Ośrodki Pomocy Społecznej zmniejszenia 
i zwiększenia wydatków o kwotę 221 zł . 
Ponadto :  
- wykonano remont wiaty przystankowej w Grzędzicach ( uszkodzona po wichurze) , 
- wydano decyzje na lokalizację przyłączy wodociągowych i elektrycznych przy drodze w 
Grzędzicach , 
- wyrażono zgodę na zajęcie pasa drogowego drogi wewnętrznej w Klępinie ,  
- usunięto awarię instalacji elektrycznej w szatni w Koszewie , 
- naprawiono uszkodzone grzejniki elektryczne w świetlicy w Krąpielu , 
- naprawiono obróbki blacharskie na świetlicy w Strzyżnie , 
- wydano 5 wpisów i wyrysów  z  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego , 
- 18 zaświadczeń o przeznaczeniu  terenów w miejscowym planie zagospodarowania  
  Przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
  przestrzennego gminy Stargard Szczeciński , 
- 4 opinie o braku sprzeczności budowy przyłączy elektrycznych z ustaleniami miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego ,  
- 3 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania ,  
- 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego  dotyczącego doprowadzenia  
   infrastruktury technicznej do Fabryki Opon Bridgestone: 
• budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej , 
• budowa linii napowietrznych 110 kV i stacji GPZ , 
• budowa drogi łączącej projektowane rondo „ Golczewo” z węzłem drogowym „ Osiedle 

Pyrzyckie” , 
- 5 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału  
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego , 
- ustalono opłaty planistyczne z tytułu wzrostu wartości nieruchomości wskutek zmiany planu  
dla Spółdzielni Usługowo Handlowej w Strachocinie 516,25 zł i 104,25 zł , 
- ustalono dla Moniki Brommer opłatę planistyczną  w kwocie 1 887,71 zł  w związku ze 
zbyciem ½  części w prawie własności działki 336 w Strachocinie , 
- zawarto umowy dzierżaw na nieruchomości w Grzędzicach o pow. 20 m2 i 14 m2  , a w 
Pęzinie na 0.8 ha na okres 3 lat czynsz roczny 170 zł – dzierżawca Paweł Żmuda , 
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- zawarto aneks do umowy dzierżawy działki o pow. 0.70 ha w Żarowie na 1 rok , czynsz 
210,00 zł , dzierżawca – Krzysztof Kaczmarek , 
- potwierdzono 4 oświadczenia o wielkości gospodarstwa i osobistym prowadzeniu 
gospodarstwa rolnego i 2 oświadczenia o posiadaniu praktycznych kwalifikacji rolniczych , 
- wydano 12 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych , 
- wydano zezwolenia na wycinkę drzew , 
- wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie uzyskania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla inwestycji polegającej na budowie Farmy elektrowni wiatrakowych  
‘Tychowo” , 
Dodatkowo wójt poinformował ,że w dniu 28.01.2007 r. w Prenzlau  odbyło się spotkanie 
noworoczne na którym obecny był  Wójt Makowski i Sekretarz Danuta Żygadło , w dniach 12 
i 19 lutego odbyło się spotkanie w sprawie wykupu i przekazania gruntu pod drogę w 
Klępinie  , 15 lutego Urząd Wojewódzki przeprowadził kontrolę w sprawie prawidłowości i 
terminowości wykorzystania  dotacji celowych na zwrot podatku akcyzowego , 20 lutego 
Wójt Makowski brał udział w spotkaniu Powiatowej Rady Zatrudnienia  na zakończenie Wójt  
powiedział ,że zakończyły  się zebrania wiejskie , na których wybierani byli sołtysi i rady 
sołeckie i jest wybranych 11 nowych sołtysów .  
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili . 
Ad.14 
Przewodniczący rady poinformował ,że uczestniczył w zebraniach wiejskich w swoim okręgu 
wyborczym , gdzie  wybierani byli sołtysi i rady sołeckie , zwyczajowo przewodniczący 
uczestniczył w pracach związanych z przygotowaniem obrad sesji i na bieżąco kontaktuje się 
z urzędem w sprawach wymagających jego obecności . 
Radni uwag i pytań  do przewodniczącego nie zgłosili . 
Ad.15 
Brak interpelacji .  
Ad.16 
Sołtys sołectwa Święte Mirosław Wawrzyniak zgłosił problem dotyczący firmy wykonującej 
usługi transportowe , iż właściciel tej firmy  przy swojej posesji robi sobie na ulicy bazę dla   
samochodów, tam jest zakaz postoju , a policja jedynie karze mandatem , może rada by 
podjęła uchwałę zakazującą postoju . 
Wójt Gminy -  odnosząc się do tej sprawy powiedział , że ten problem jest znany zarówno dla 
urzędu jak i dla policji , jest zakaz postoju i musi być przestrzegany  , policja będzie 
kontrolować . 
Przewodniczący rady – powiedział ,że ta sprawa była poruszana na  wyborczym zebraniu 
sołeckim  ,jest znak zakazu i musi być przestrzegany i dla informacji przewodniczący 
powiedział ,że   prawdopodobnie właściciel tej firmy szuka działki i chce się wyprowadzić .  
Radny Lutyński skierował do wójta dwa pytanie, jedno dotyczyło tego , czy urząd podjął 
działania mające na celu  uporządkowania nazw miejscowości , na jakim jest etapie i jeżeli to 
zrealizuje to  kto  poniesie koszty i tutaj radny za przykład podał Warchlino i Grabowo , 
drugie pytanie dotyczyło efektów  spotkania wójta z przedstawicielami  firmy  Enea , co do  
modernizacji  punktów świetlnych .  
Wójt Gminy odpowiadając na pytania radnego w sprawie uporządkowania nazw 
miejscowości powiedział ,że na ten rok  przewidywane są prace administracyjne , obecnie 
wydawany są dokumenty tak jak powinno być , a na to zadanie należałoby zaplanować na rok 
przyszły środki w budżecie , koszty poniesie gmina .  
W sprawie drugiego pytania  wójt odpowiedział ,że odbyło się spotkanie wspólne  i wstępnie 
został podpisany projekt umowy . Poznań nie zgadza się na budowę nowych punktów 
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 świetlnych , tylko modernizacja  punkt za punkt i zamontowanie punktów  świetlnych  jeżeli 
był słup , za sześć lat mają się zwrócić koszty . Kolejno wójt powiedział ,że takie jest obecnie 
prawo , że my modernizujemy , remontujemy , a jest to ich  majątek . Na budowę nowych 
punktów nie mamy środków zapisanych w budżecie . 
Radny Wilk – zapytał się o budowę nowych punktów świetlnych i o wydzielenie nazw ulic w 
Grzędzicach . 
Wójt Gminy odpowiedział ,że będzie taka możliwość budowy   , ale za zaoszczędzone środki 
na energii , a sprawa nazw ulic też powinna ruszyć .   
Radna Kornet zgłosiła potrzebę wyjaśnienia  sprawy przynależności  danej miejscowości pod 
jaką pocztę np. mieszkańcy Poczernina pod Sowno czy Stargard  , a drugie pytanie dotyczyło 
tego- jaka jest kara za nie posiadanie kosza na śmieci , czy się opłaca go mieć  i sprawa 
remontu świetlicy w Rogowie .  
Wójt Gminy – odpowiedział ,że w sprawie poczty zostanie wysłane  pismo , a świetlica w 
Rogowie będzie robiona . 
Zastępca Wójta odnośnie wywozu nieczystości przypomniał ,że obowiązuje regulamin z 
którego wynika ,iż wywóz nieczystości powinien odbywać się 2 razy w miesiącu i do 
mieszkańców  tych miejscowościach , gdzie był wywóz  1 raz w miesiącu  wysyłane są  
aneksy , firma REMONDIS  wyraziła zgodę  na to , aby np. dwie osoby samotne mogły 
podpisać jedną umowę na jeden  pojemnik , z takim samym zapytaniem wystąpi gmina do 
MPGK , zalecenia sanepidu też wskazywały na dwukrotny wywóz nieczystości w miesiącu , a 
zwłaszcza chodziło o miesiące letnie .  
Kończąc ten temat i wyjaśniając  wątpliwości radnych ,co do dwukrotnego wywozu 
nieczystości , czy posiadania pojemników   przypomniał ,że do tej sprawy wrócimy , bo do 
końca maja ma się odbyć pełna kontrola na gminie . 
Radny Wilk – zwrócił się do Wójta w sprawie przetargu na sprzęt sportowy , aby taki przetarg 
był organizowany wcześniej , gdyż rozpoczynają się rozgrywki , a zawodnicy nie mają 
sprzętu sportowego . Ponadto radny zaproponował ,aby podpisać umowę z firma 
konsultingową, która  informowała by o możliwościach pozyskiwania  funduszy . 
Wójt odpowiedział , że mamy możliwość podpisania umowy z Instytutem Rozwoju 
Regionalnego w Szczecinie , ale to wiąże się z kosztami . Ponadto gmina na bieżąco 
współpracuje z Zachodniopomorskim Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego w Barzkowicach .  
 Radny  Kuźma zapytał się co ewentualnym przejęciem od agencji  budynku pałacu  w 
Trzebiatowie . 
Wójt Gminy odpowiedział ,że w tej sprawie komisja gospodarki mienia komunalnego i 
budżetu w dniu 19 lutego 2007 r.  wraz z wójtem Makowskim była w Trzebiatowie na wizji 
tego budynku i stwierdziła ,że nie przejmujemy tego budynku i takie jest moje zdanie . 
Ad.17  
Przewodniczący rady przedstawił radzie korespondencję jaka wpłynęła od ostatniej sesji , a 
mianowicie :  
- pisma dotyczące szkoleń , 
- pismo LKS Pomorze  Stargard w sprawie ufundowania trzech pucharów na zwody 
  MISTRZOSTWA POLSKI LKS i SZKÓŁ w BIEGACH PRZEŁAJOWYCH – pozytywnie, 
- opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w sprawie pisma z dnia 19   
  stycznia 2007 r. Pana Witolda Franczaka , zamieszkałego w Stargardzie Szczecińskim  
Zastępca Wójta poinformował ,że od 1 marca 2007 r. będzie można składać wnioski o zwrot 
akcyzy za paliwo . 
Ad.18 
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Przewodniczący rady podał termin następnej sesji , terminy posiedzeń komisji i tematy do 
omówienia , a mianowicie :  
- VI sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się dnia 23 marca 2007 r. , godz.1000, 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu , dnia 19 marca 2007 r. godz. 800 z  
  tematem: 
  1.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie – opinia  
     Komisji na sesję ,  
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty , dnia 20 marca 2007 r. , godz.1000  z tematami :  
  1.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego  Szkół za rok 2006.Analiza remontów oraz  
     doposażenia szkół gminnych i informacji na temat wypłaconych stypendiów w 2006 r. –  
     opinia komisji na sesję ,  
  2.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006 – opinia komisji  
     na sesję ,  
 - komisja rewizyjna , dnia 21 marca 2007 r. , godz. 800  z tematami :  
    1.Ocena realizacji wykonania budżetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za  
        rok 2006 – opinia komisji na sesję , 
    2.Ocena  realizacji  wykonania budżetu Ośrodka Administracyjnego Szkól za rok 2006 – 
       Opinia komisji na sesję . 
 Ad.19  
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz.. 1200 zamknął obrady V sesji Rady Gminy . 
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